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§ 11 
Remiss av Motion om ta bort avgiften från 
fritidsklubbarna  
NORR 2021/323 
 

Beslut  
Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 
  
Sammanfattning 
Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 
2021-06-21. 
  
  
Karin Lekberg, Socialdemokraterna, föreslår i en motion till 
kommunfullmäktige att avgiften för Stockholms stads fritidsklubbar 
avskaffas. Att barn och unga har en meningsfull fritid efter 
skoldagen är en viktig del av det förebyggande arbetet. 
Vårdnadshavares ekonomi ska inte vara avgörande om barnen ska 
ges möjlighet att delta i fritidsklubbens verksamhet. Genom att 
avskaffa avgift för fritidsklubbarna kan förvaltningen anta att 
inskrivningsgraden ökar, vilket är särskilt viktigt inom de 
stadsdelsområden där inskrivningsgraden är låg. Förvaltningen 
efterfrågar dock en tilltänkt finansiering för fritidsklubbens 
verksamhet. 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) föreslog att nämnden skulle 
besluta enligt förvaltningens förslag. 
  
Vice ordföranden Ulla Sjöbergh (S) och ledamoten Karin Norman 
(V) anmälde ett gemensamt förslag till beslut och föreslog att 
nämnden skulle besluta enligt det. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Petra Gardos Ek (M) ställde de två förslagen mot 
varandra och kunde konstatera att nämnden beslutat enligt 
förvaltningens förslag. 
  
Reservationer 
Vice ordföranden Ulla Sjöbergh (S) och ledamoten Karin Norman 
(V) reserverade sig mot beslutet till förmån för sitt egna 
gemensamma förslag enligt följande: 
  

1. Att nämnden tillstyrker motionen i sin helhet. 
2. Därutöver anföra: 
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Vi delar motionärens uppfattning om vikten av att 
vårdnadshavarens ekonomi inte ska avgöra om barn och unga kan 
delta i fritidsklubbens verksamhet.  
  
Vi delar också förvaltningen uppfattning att  fritidsklubbarna är 
viktiga och kan bidra till att stärka barnens sociala kompetens, 
språkutveckling och förutsättningar för att klara sig i skolan. 
  
Vi anser att alla barn och unga ska ha rätt och möjlighet att delta 
oavsett föräldrarnas ekonomiska status.   
  
 
Handlingar i ärendet 

 522084 Mall Tjänsteutlåtande eDok Fritidsklubb23730 JA 
synpunkter 

 NORR 2021/323-1.1 Motion om ta bort avgiften från 
fritidsklubbarna 
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